
 

 

 

Børne- og Undervisningsministeriet 

30. august 2024 

Sagsnr.: 24/21820  

Børne- og Undervisningsudvalget 

Christiansborg 

Svar på alm. del – spørgsmål 319 

I brev af 27. juni 2024 har udvalget efter ønske fra ikkemedlem af udvalget 

(MFU) Charlotte Broman Mølbæk (SF) stillet mig følgende spørgsmål: 

Alm. del – spørgsmål 319: 

Er ministeren enig i, at det er problematisk for undervisningsplanlægning 

mv. for uddannelsesudbydere af Flexuddannelsen samt potentielle elever, 

at der fortsat ikke er nogen afklaring på Flexuddannelsens muligheder for 

optag pr. 1. januar 2025? Og hvornår forventer ministeren at kunne 

redegøre for Flexuddannelsens fremtid? 

Svar: 

Der henvises til svar på BUU alm. del – spørgsmål 316 og 318. 

 

 

Med venlig hilsen 

 

 

Mattias Tesfaye 

Offentligt
BUU Alm.del - endeligt svar på spørgsmål 319
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